
 

 

 

 

 

 

Commissie 4 ‘Thuis in Tienen’:  

vrije tijd, sociaal beleid en OCMW 

 

verslag van 27-02-2019 

verslaggever Nicky Martens 

voorzitter Nicky Martens 

agenda Stemming commissievoorzitter, agendapunten Raad voor Maatschappelijk Welzijn, agendapunten 

Gemeenteraad, Toelichting lopende zaken & Varia/vragenronden 

aanwezig Schepenen Wim Bergé en Ine Tombeur, Raadsleden Bernard Vanderyken, Rita Vanlangendonck, 

Sabrina Willems, Liesbeth Vanderloock, Werner Thomas, Karin Struyf, Myriam Cosse, Sabrina 

Willems, Nele Daenen, Rudi Hendrick, Dirk Smolders (19u10) en Jean Defau (19u36) 

Verontschuldigd: Nina Ercegovic 

 

 

 

Stemming commissievoorzitter 

Met meerderheid van stemmen verkozen: Nicky Martens 

 

Agendapunten Raad voor Maatschappelijk Welzijn 

RMW/2019/005 – Rechtspositieregeling voor het gemeente- en OCMW-personeel  

• Vraag raadslid Nele Daenen: Is deze rechtspositieregeling afgetoetst bij de vakbonden? Is deze 

regeling toegelicht aan het personeel? 

• Antwoord Schepen Ine Tombeur: Rechtspositieregeling is voorgelegd aan vakbonden en is 

toegelicht aan zowel medewerkers van OCMW- en stadsdiensten.  

 

• Vraag raadslid Nele Daenen: Is de nieuwe rechtspositieregeling ook van toepassing op de 

technische diensten? Zij werken nu met glijdende uren. 

• Antwoord Schepen Ine Tombeur: Er zijn een aantal uitzonderingen op het regelement, 

vermoedelijk valt de technische dienst hier onder. Valt na te kijken. 

 

Agendapunten Gemeenteraad 

GR/2019/057 – Aanvaarding van een schenking 

• Schenking van een klarinet aan ART met historische waarde  

GR/2019/057 – Aanvaarding van een schenking 

• Schenking van een drumstel  aan ART van degelijke staat  

 

 

V E R S L A G 



 

 

Toelichting lopende zaken  

Schepen Ine Tombeur (sociaal beleid en OCMW) 

• Eerste stappen richting meerjarenplan 

 

• Inzet op activering artikel 60 (Tijdelijke tewerkstelling) via stadsakker, Riso, pand 10,,.). Hier wordt 

ingezet op een invulling van deze mensen hun dagritme 

 

• Proefproject met laaggeletterde moeders met als doelintegratie en inburgering. Het project richt 

zich vooral op moeders met jonge, nog niet-schoolgaande kinderen. Op het einde krijgen de 

deelnemers een attest als bewijs van deelname. De sessies gaan door in het nieuwe speelpunt 

(huis van het kind). 

o Vraag raadslid Nele Daenen: Hoeveel mensen nemen er deel aan dit project? 

o Antwoord Schepen Ine Tombeur: Momenteel 16 moeders. 

o Vraag Martine Rens: welk profiel hebben de moeders? 

o Antwoord Schepen Ine Tombeur: Het project focust op nieuwkomers afkomstig van niet-EU-landen. 

o Vraag Karin Struyf: Is instappen in het project nog mogelijk?  

o Antwoord Schepen Ine Tombeur: Neen. De deelnemers werden gecontacteerd aan de hand van 

een aantal criteria.   

 

• Opening van het huis van het kind: Hier vinden ouder-kind moment en vrijspeel momenten plaats 

voor kinderen jonger dan 3 jaar. 

 

• Digitaal loket kinderopvang i.s.m. InterLeuven: Tot op heden geen duidelijke cijfers i.v.m. de nood 

aan kinderopvang door dat ouder zich op meerdere plaatsen inschrijven. Door de centralisatie van 

de inschrijvingen via het digitale loket kan er een beter beeld worden gevormd over de nood aan  

plaatsen in de kinderopvang. 

 

Schepen Wim Bergé (vrije tijd) 

• Programmatie Kruisboog wordt afgewerkt.  

 

• Concessie kantines Houtemveld loopt af. Momenteel was er een concessieovereenkomst met 

brouwerij Haacht. Er zijn gesprekken lopende met de verenigingen op het Houtemveld om zelf de 

cafetaria’s in beheer te nemen.   

o Vraag Raadslid Dirk Smolders: Worden de cafetaria’s momenteel niet meer gebruikt?  

o Antwoord Schepen Wim Bergé: Neen, deze worden nu gebruikt door biljardsclub tot op einde van 

het seizoen.  

o Vraag Raadslid Nele Daenen: Wanneer zou de nieuwe regeling met de verenigingen ingaan?  

o Antwoord Schepen Wim Bergé: Vanaf het nieuwe werkingsjaar, september. 

 

• Eerste stappen in het masterplan Houtemveld. Dit is deel van de meerjarenplanning. 

o Vraag raadslid Nele Daenen: Er zijn nog geen externe firma’s bij betrokken in deze fase? 

o Antwoord Schepen Wim Bergé: Er zijn met zicht op de renovatie van kleedkamers gesprekken 

geweest met externe firma’s maar er is geen opdracht uitgegeven. In verband met het masterplan 

is nog geen externe firma aangesproken. 

 

• Komende evenementen  

- 02/03/19: Sleuteloverhandiging en carnavalstoet  

- 03/03/19: Spar Omloop van het Hageland  

- 12/05/19: 0peningsweekend heldenland 

- 24/04/19: Buitenspeeldag  



 

 

- 28/04/19: drumevenement met workshops en optredens 

- 28-29/06/19: Sweet city festival 

- 21/07/19: Jazz festival  

- 17/08/19:  Vianderfeesten 

- 31/08/19: Tienen zingt 

o Vraag Raadslid Bernard Vanderyken: Hoeveel van het budget voor evenementen is momenteel al 

gebruikt of ingepland.  

o Antwoord Schepen Wim Bergé: Totaal budget evenementen: 130 000 euro waarvan 64 000 reeds 

toegewezen voor evenementen. 

 

• Over de eindejaar actie wordt ook reeds nagedacht 

o Vraag raadslid Bernard Vanderyken: Komt er nog een nieuwe editie van Wintermagie 

o Antwoord Schepen Wim Bergé: Goed bevonden aspecten worden zeker opnieuw gebruikt. 

 

• Ook het thema van de Buurtpunten dat Nele Daenen agendeerde voor de gemeenteraad zal in 

zeker vorm in de nieuwe visie passen die wordt uitgestippeld. 

 

 

Varia/vragenronde 

 

• Raadslid Nele Daenen: Zal er tijdens het opmaken van het meerjarenplan aan participatie worden 

gedaan als ook participatie voor de gemeenteraadsleden  

• Antwoord Schepen Ine Tombeur: Moet nog concreet gemaakt worden maar zal participatie in een 

ruime zin zijn.  

 

• Raadslid Nele Daenen: Wat is het toekomst plan rond de adviesraden? 

• Antwoord Schepen Wim Bergé: Jeugdraad is decretaal verplicht. Participatie is een belangrijk 

gegeven, hierin zullen adviesraden steeds een belangrijke rol blijven spelen. In de hedendaagse 

samenleving vallen enkele verenigingen buiten de klassieke adviesraden. (bv. buurtverenigingen 

en de gewone burger) Daarom willen we meer adviesraad overschrijdend gaan werken en 

samenwerken met de verschillende adviesraden voor enkele raakvlakken. Cultuurraad en 

sportraad installeren in april een nieuw bestuur, die besturen zullen mee na denken over de 

verdere concrete invulling.  

 

• Raadslid Karin Struyf: persoonsgebonden bevoegdheden gaan weg uit provincies, dit heeft een 

impact op subsidie voor bv. amateurkunsten. Is hier reeds nagedacht over de implicaties hiervan? 

• Antwoord Schepen Wim Bergé: Hier is nog geen direct antwoord voor. Het is een belangrijke taak 

om hier over na te denken o.a. met de adviesraden. Voor sport is er bijvoorbeeld reeds regionaal 

een aanvulling gekomen.. 

 

 

** Vergadering afgesloten om  19.50 ** 


